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Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 19. oktober 2023 

 
 
Deltagere: John Austin (JA), Lisbeth Koch (LK), Finn Hollund (FH), Bettina Spangenberg (BS). Af-
bud: Svend Kjems Hove (SKH) og supp. Lisbeth Schütt (LS).  
 

 
1. Referent: LK. 

2. Dato for næste møde: Julemøde 

3. Medlemstal: Opgjort pr. 1/10-2023: 279 medlemmer, heraf 279 6 og 12 mdrs. medlemskaber. 

 
 

Opfølgning på øvrige punkter fra sidst + nye punkter: 
 
4. Medlemsmøde/ekstraordinær generalforsamling 3/9-2023 forløb fint – se referatet herfra på 

hjemmesiden. 
 

5. Facebookgruppen: Vi fastholder, at gruppen fortsat skal være åben for alle, dog skal man fort-
sat godkendes, ligesom vi pga. pornografisk spam har været nødt til at indføre, at opslag skal 
godkendes. LK har oprettet en side, som måtte slettes igen pga. spammeddelelser om konto-
lukning m.m. Forsøget gentages snarest muligt. Der er fortsat planer om at opdatere regler for 
gruppen, herunder hvad der må deles i gruppen, fx opslag vedr. SRC-madklubben? Bestyrel-
sen mener, at alt skal have været annonceret via Spontanlisten. 
 

6. Fredagscafé: Efter en kortere periode på Café Asta, er fredagscaféen tilbage på 
 

7. Ajourføring af foreningens mailadresser på hjemmesiden: Claus Gry er på sagen 
 

8. Frivilligarrangement til Musikmuseet 25/11-2023 er i støbeskeen. 
 

9. Kommunerne har etableret en social platform, Boblberg, hvor vi har en profil, som vi opgrade-
rer til en betalingsprofil. 
 

10. Ny flyer trykkes, da der var fejl i den gamle (der var heldigvis ikke så mange tilbage). Sig til, 
hvis du kender et sted, de kan ligge eller en begivenhed, hvor de kan uddeles. 
 

11. Badminton: Bestyrelsen undersøger mulighederne for at genoptage. 
 

12. Oprettelse af mandegruppe blev drøftet, men der var ikke tilslutning til et initiativ. 
 

13. Skal vi have nogle ambassadører, som kan tage sig af nye og nyere medlemmer til såvel fe-
ster som andre arrangementer. Nogle nye ”kan hæfte sig på”. Overvejes til næste BM. 
 

14. Evt. Ikke noget til dette punkt. 
 
 
På bestyrelsens vegne 
Lisbeth Koch, 25/10-2023 


